
Protokół Nr 31113
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 9 października 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.15, zakończono o 14.10.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w

obrębie wsi: Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka z przeznaczeniem
pod lokalizację elektrowni wiatrowych.

4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejSCowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i
części obszaru gminy Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

6. Projekt uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania Pani Heleny Awdziej do
usunięcia naruszenia prawa dokonanego uchwałą w sprawie scalenia i podziału
nieruchomości.

7. Projekt uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania Pana Grzegorza Chomutnika
do usunięcia naruszenia prawa dokonanego uchwałą w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi:
Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka.

8. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodniczący zaproponował aby pkt. 7 omówić jako pkt. 3.
Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku:

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania Pana Grzegorza Chomutnika

do usunięcia naruszenia prawa dokonanego uchwałą w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi:
Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w
obrębie wsi: Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka z
przeznaczeniem pod lokalizację elektrowni wiatrowych.



5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany mIejSCowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i
części obszaru gminy Sokółka.

6. Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

7. Projekt uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania Pani Heleny Awdziej do
usunięcia naruszenia prawa dokonanego uchwałą w sprawie scalenia i podziału
nieruchomości.

8. Wolne wnioski

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania Pana Grzegorza Chomutnika do
usunięcia naruszenia prawa dokonanego uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi: Kurowszczyzna,
Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka.
Radny P.Kułakowski zapytał jakie koszta poniosła gmina w związku z opracowanie planu
zagospodarowania przestrzennego na ten obszar.
Główny Projektant Pani Joanna Lipska wyjaśniła, że była to kwota ok. 20 tys. zł. Po podjęciu
uchwały intencyjnej przystąpiono do opracowania tego projektu. Projekt był wyłożony do
publicznego wglądu, składano do niego wnioski, które rozpatrzono i naniesiono na plan.
Komisja Architektoniczo-Urbanistyczna zaopiniowała pozytywnie projekt planu.
Radny P.Kułakowski zapytał, czy gmina ponosząc takie koszty i tyle pracy sprawdziła, czy na
pewno powstanie tam farma wiatrowa? Czy wnioskodawca ma podpisaną umowę z zakładem
energetycznym na odbiór takiej energii?
Główny Projektant Pani Joanna Lipska wyjaśniła, że ta firma ma już umowę na odebranie tej
energu.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że jednym mieszkańcom będzie się podobać to innym
mniej. W 2009 r. przystępowaliśmy do zmiany studium i grupa mieszkańców z
Kurowszczyzny wnioskowała o to żeby tam była możliwość ustawienia wiatraków.
Przewodniczący A.Czaplejewicz dodał, że jest to wezwanie do usunięcia naruszenia prawa
uchwały o przystąpieniu do zmiany planu. Na tym etapie to jest chyba za wcześnie.
Radny S.Sawicki potwierdził, że powinien złożyć takie wezwanie dopiero po uchwaleniu tego
planu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydali opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie
wsi: Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka z przeznaczeniem pod
lokalizację elektrowni wiatrowych.
Przewodniczący A.Czaplejewicz zapytał jaka będzie najmniejsza odległość wiatraka od
zabudowy?



Główny Projektant Pani Joanna Lipska wyjaśniła iż jest to zapisane w projekcie planu.
Dodatkowo na terenach gdzie będą wiatraki ustawione rolnicy dalej będą mogli uprawiać
role.
Radny S.Sawicki dodał, że skoro rada podjęła uchwałę o przystąpieniu do zmiany planu to i
musi uchwalić ten plan. Ale farmy wiatrowe są przeżytkiem. Teraz baterie fotowoltaniczne są
częściej montowane ale niestety nasz teren nie jest w strefie słonecznej i nikomu to się nie
będzie opłacać.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 2 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną
do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania Pani Heleny Awdziej do usunięcia
naruszenia prawa dokonanego uchwałą w sprawie scalenia i podziału nieruchomości.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 2 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną
do projektu uchwały.

Ad.8
Wolne wnioski
Przewodniczący odczytał pismo Burmistrza odnośnie zaopiniowania wniosku Komendanta
Powiatowego Policji w Sokółce w sprawie zamiany w zapisach uchwały dotyczącej zakazu
spożywania alkoholu nad zalewem.
Komisja postanowiła wrócić do tematu na następnym posiedzeniu.
Radny P.Kułakowski poprosił o rozważenie możliwości wyjazdu komisji na wysypisko w
Karczach.

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


